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Algemeen Bestuur Avri 
 
Extra OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 15 februari 2024 
 
(Vergaderzaal Avri te Geldermalsen) 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer J.P. Neven Voorzitter DB en AB  
gemeente Culemborg Mevrouw D. Bijvoet Lid AB 
gemeente Maasdriel De heer T. Nettenbreijers Lid DB en AB 
gemeente Neder-Betuwe De heer S.H.R. van Someren Lid AB 
gemeente Tiel De heer R.J. Dijkstra Lid AB  
gemeente West Betuwe Mevrouw J.W. van Vrouwerff Lid DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer E.J. Slootweg Lid AB   
Gemeente Zaltbommel De heer C.A.H. Zondag Lid AB 
   
Woordvoerder(s) namens Avri De heer W. Brouwer Directeur Avri / secretaris Bestuur 
Notulen Mevrouw C. Houweling Avri 
   
 

# Subject Besluit / Conclusie 

1. Opening  De voorzitter opent de vergadering om 09.02 uur en verwelkomt alle aanwezi-
gen. 
 

2. Vaststellen agenda De voorzitter geeft aan dat agendapunt 7.4 ‘AB voorstel Bekrachtiging besluit 
buitenvergadering inzake GR BSR’ uitgebreider besproken zal worden n.a.v. de 
mail van de heer van Someren. 
 
De agenda wordt vervolgens vastgesteld.   
 

3. Mededelingen Mevrouw Bijvoet sluit digitaal aan. 
De heer Slootweg is wat vertraagd en sluit later aan. 
 
De voorzitter vraagt de leden instemming op de toetreding van de heer  
Nettenbreijers van gemeente Maasdriel, hij heeft zich als enig kandidaat be-
schikbaar gesteld voor toetreding tot het DB. De AB-leden zijn akkoord.   
 

4. Ingekomen stukken  

4.1 BSR, kadernota 2025 De heer Van Someren benoemt de kostenstijging, deze is fors maar begrijpelijk, 
wat niet duidelijk is, is of de investering van 5 ton structureel of incidenteel is?  
De heer Brouwer geeft aan dat het DB heeft gereageerd op de BTW en de re-
serve positie, beide kosten zijn structureel. 
 

5. Besluiten- en actielijst  

5.1 Vaststellen verslag AB 6 
december 2023 

Besluit: het AB stelt het AB verslag van 6 december ongewijzigd vast.  
 
 

5.2 Vaststellen verslag AB 14 
december 2023 

N.a.v. punt 7.1 merkt mevrouw Van Vrouwerf op, over het omdekselen van de 
PDB-containers, dat zij dit besluit uit 2019 niet kan vinden. De secretaris komt 
hier schriftelijk op terug. Actie Secretaris  
 
Besluit: het AB stelt het AB verslag van 14 december 2023 vast, na correctie 
van enkele typfoutjes. 
 

5.3 Cumulatieve actielijst en ac-
tieplanning 
 

Er staat nog één punt open op de actielijst, welke de heer Brouwer na dit overleg 
verwacht af te wikkelen.   

6. Terugkoppeling uit  
Platformbijeenkomst  
15 januari 2024 

Tijdens de bijeenkomst is er met name gesproken over de stukken die voor deze 
vergadering op de agenda staan, zoals het Koersplan, Kadernota en uitgangs-
punten milieustraat. Opmerkingen die tijdens de platformbijeenkomst zijn ge-
maakt komen overeen met de opmerkingen die staan beschreven in de zienswij-
zen van de gemeenten.  
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7. Ter besluitvorming  

7.1 AB voorstel Strategisch 
Koersplan (incl. visiedocu-
ment gemeenten) 

De AB leden spreken zich uit over het voorstel.  
 
Tiel: 
De heer Dijkstra geeft aan dat het Strategisch Koersplan voor de gemeente Tiel 
te vroeg komt om in te stemmen, het is nog niet voldoende binnen de raad be-
sproken. Vanwege de majeure beslissingen die in het plan worden benoemd, wil 
de raad meer tijd nemen om tot een gedegen oordeelsvorming te komen. De 
raad maakt dan ook graag gebruik van het aanbod, om de secretaris aan te  la-
ten sluiten bij een raadsvergadering waar e.e.a. nader toegelicht kan worden.  
 
Maasdriel: 
De heer Nettenbreijers geeft aan zich aan te sluiten bij de uitspraken van de 
heer Dijkstra. Zij hebben kennisgenomen van het Strategisch Koersplan maar 
kunnen (nog) niet instemmen omwille van het proces met de eigen raad.  
   
Neder-Betuwe 
De heer Van Someren reageert dat het een aandachtspunt blijft om de raden tij-
dig te betrekken. Hoopt dat dit in de uitwerking van het Strategisch Koersplan 
een nadrukkelijk plek krijgt.  
 
West-Betuwe 
Mevrouw Van Vrouwerff geeft aan dat in de zienswijze, de rol en de gewenste 
betrokkenheid van de gemeenteraad vrij summier aan bod komt, terwijl deze 
wens er vanuit West-Betuwe weldegelijk is. Ze willen heel graag betrokken blij-
ven en met name bij de gewenste bestuursvorm. 
Ook maakt mevrouw Van Vrouwerff een opmerking over de zienswijze van de 
afvalcoach die niet in de reactie is opgenomen. Er is een amendement voor 
aangenomen dat het verbaliseren niet tot de taken van de afvalcoach behoren 
maar bij een BOA horen.   
 
Zaltbommel: 
De heer Zondag geeft aan dat de gemeenteraad van Zaltbommel van mening is 
dat zij een grote rol heeft kunnen spelen in de bijdrage van de houtskoolschets 
en de verwerking in het Strategisch Koersplan. 
De raad ziet met vertrouwen tegemoet dat Avri deze uitvoeringstaken correct 
uitvoert. De heer Zondag adviseert de andere wethouders om Avri vooral uit te 
nodigen bij een van hun raadsvergadering voor draagvlak en vertrouwen.  
Zaltbommel kan instemmen met het Strategisch Koersplan en zal de uitwerkin-
gen ervan met interesse volgen. 
 
Culemborg: 
Mevrouw Bijvoet geeft aan dat de gemeenteraad een aantal acties en maatrege-
len van de Avri erg ambitieus vindt en er niet te veel afgeweken moet worden 
van de kerntaken van de Avri. Mevrouw Bijvoet benadrukt om waar mogelijk ook 
de financiële consequenties in kaart te brengen en in een vroeg stadium al de ri-
sicoanalyse op te pakken. Ook doet ze eveneens een oproep om de raden eer-
der te betrekken bij besluitvorming/strategische keuzes.  
 
West Maas en Waal: 
De heer Slootweg geeft aan dat de raad het proces, de betrokkenheid en de uit-
leg die aan hen is verzorgd vanuit de secretaris, erg op prijs heeft gesteld.  
De aandachtspunten zijn, focus op de kerntaken als afvalverzame-
ling/verwerking en ten tweede de ambitie om de vermindering van restafval aan 
te laten sluiten op de landelijke doelstellingen.  
 
Buren: 
De heer Neven haalt de bijeenkomst van de gemeenteraad aan waarbij de heer 
Brouwer ook aanwezig was voor nadere toelichting. Dit werd door de leden zeer 
gewaardeerd.   
De raad heeft eveneens aangegeven dat de ambities van Avri groot zijn, kunnen 
ook te hoog zijn, wees daarin wel realistisch als je kijkt naar financiën en perso-
neel.  
De heer Neven geeft aan, namens Buren, in te kunnen stemmen met het Strate-
gisch Koersplan en kennis te hebben genomen van de visie en ook in te kunnen 
stemmen met de gemaakte opmerkingen.  
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De secretaris reageert vervolgens op de gemaakte opmerkingen en geeft aan 
dat de meeste reeds zijn beantwoord in de zienwijze nota.  
Hij benadrukt eveneens dat hij graag in gesprek gaat met de (voltallige) gemeen-
teraden (waar dat nog niet is gebeurd) en streeft ernaar om diverse momen-
ten/bijeenkomsten te initiëren om iedereen, die hierin geïnteresseerd is, ook de 
gelegenheid te geven om Avri hierin te kunnen volgen. 
 
De heer Nettenbreijers geeft aan dit te (h)erkennen, de leden die in mindere ma-
te deelnemen moeite hebben om processen te volgen.  
Inhoudelijk is de gemeenteraad van Maasdriel het eens met de zienswijze maar 
procesmatig, komt het te vroeg.  
De heer Brouwer geeft aan dat dit altijd een worsteling is, hoe je dit in een pro-
ces krijgt dat iedereen er iets van kan vinden om op tijd de besluiten hierover 
rond te krijgen. Die worsteling is alleen maar groter geworden, hiermee reageert 
de heer Brouwer ook op de opmerking van de heer Van Someren, door een 
wetwijziging moeten de raden aan de voorkant (nadat het DB de conceptreactie 
op de zienwijze vaststelt) worden meegenomen zodat zij in de gelegenheid zijn 
om het AB-lid te adviseren. 
 
De heer Brouwer reageert eveneens op het punt van mevrouw Van Vrouwerff 
inzake de afvalcoaches, dit is verwerkt in de definitieve versie van het koersplan 
(van 8 februari) die ook nu bij de stukken zit.   
 
Er wordt vervolgens kort gesproken over het eventueel uitstellen van de stem-
ming inzake het Strategisch Koersplan omdat er geen unanimiteit is.  
De heren Zondag en Van Someren geven aan het van belang te vinden om het 
plan vandaag wel vast te stellen, er is de komende maanden voldoende ruimte 
om eventuele opmerkingen vanuit de raden later te verwerken.   
 
Na deze opmerking brengt de heer Neven het Strategisch Koersplan in stem-
ming: De stemming geeft aan dat er zes voor zijn en twee tegen.  
Met de opmerking dat de twee gemeenten die tegen stemmen, dat niet zozeer 
doen om inhoudelijke redenen, maar vanwege het feit dat het stuk nog niet is 
besproken in de eigen raad.  
 
Besluit: het AB stelt het Strategisch Koersplan, vast met de opmerking dat het 
plan inhoudelijk nog aangevuld kan worden.  
 

7.2 AB voorstel Kadernota 2025 
(incl. zienswijzenota) 

De AB leden spreken zich uit over het voorstel.  
 
Culemborg: 
Mevrouw Bijvoet bedankt Avri voor de reactie op de zienswijze en ziet uit naar 
de toegezegde onderbouwing op de scenario’s van de tarieven. Daarmee kan 
Culemborg instemmen met de zienswijze en de Kadernota.   
 
Zaltbommel: 
De heer Zondag haalt twee punten aan; ten eerste de balans tussen vast- en va-
riabel tarief. Zaltbommel kan hierin geen scenario kiezen omdat er (nog) niet 
voldoende inzicht is in de financiële en beleidsmatige consequenties van deze 
scenario’s.  
Ten tweede vraagt de heer Zondag aandacht voor de ontwikkelingen van de 
stortplaats en de reserveringen hiervoor. De wethouder stelt voor om hier een 
keer uitgebreid met elkaar over te spreken.  
 
West-Betuwe: 
Mevrouw Van Vrouwerff geeft aan dat de zienswijze op goede manier verwerkt 
is en akkoord is. 
 
West Maas en Waal 
De heer Slootweg geeft aan dat er vanuit de raad aandacht is gevraagd voor de 
verwerking van een vierde scenario, waarbij het variabele tarief volledig wordt 
afgeschaft voor restafval. Door de uitwerking van dit scenario is de raad van 
mening dat er een beter palet is waaruit gekozen kan worden.  
 
Neder-Betuwe 
De heer Van Someren op dat de raad bewust niet heeft gereageerd op de vraag 
die Avri heeft gesteld m.b.t. de verhouding vast/variabel. Dit omdat de raad nog 
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niet in staat is gesteld om de consequenties/effecten te overzien wanneer het 
variabel tarief verhoogd/verlaagd wordt. De heer Van Someren vraagt Avri om 
hier in de toekomst meer rekening mee te houden.  
 
Maasdriel: 
De heer Nettenbreijers geeft aan in te kunnen stemmen met de zienwijze van 
Avri. Geeft als advies mee om dit jaar te gebruiken, de scenario’s vast en varia-
bel tarief, verder uit te werken en voor nu de tarieven niet aan te passen.    
 
Tiel: 
De heer Dijkstra bedankt in eerste instantie de medewerkers van Avri voor het 
harde werk. Geeft aan tevreden te zijn met beantwoording van de zienswijze en 
nemen kennis van de Kadernota. Omdat de Kadernota in lijn ligt met het Strate-
gisch Koersplan kan de gemeenteraad van Tiel eveneens hier om prcedurele 
redenen nog niet mee instemmen.  
Vraagt daarnaast of het mogelijk is om een investeringsagenda te ontvangen 
waarin uitgaven hoger dan bijv. 1 miljoen euro staan. Vanwege de aankomende 
forse investeringen kunnen gemeenteraden tijdig hierop anticiperen. 
 
Leden ondersteunen de uitspraak van de heer Dijkstra; op het moment dat er 
substantiële wijzigingen zijn, als gevolg van nieuwe strategische investeringen 
(niet zijnde vervangingsinvesteringen) welke leiden tot grote aanpassingen in de 
financiering, dienen de raden hiervan op de hoogte gebracht te worden.  
 
De voorzitter merkt op dat er ook een uitvoeringsagenda van het Strategisch 
Koersplan komt, daar hoort ook een financiële investeringsagenda bij.  
 
Buren:  
Vanuit Buren reageert de heer Neven dat zij onderstrepen om de kostenstijging 
zo laag mogelijk te houden.   
 
Besluit: het AB heeft kennisgenomen van de zienswijze en stelt de kadernota 
vast, de gemeente Tiel neemt enkel kennis van de nota.  
 

7.3 AB voorstel Uitgangspunten 
voor een circulair am-
bachtscentrum in Medel 
 

Opmerkingen naar aanleiding van: 
- Zorg voor een haalbare businesscase die bijdraagt aan een acceptabe-

le afvalstoffenheffing; 
- Zorg voor goede informatievoorziening richting de inwoners, waarin 

wordt toegelicht waarom we dit centrum willen en welke effecten het 
heeft; 

- Zorg dat de basistaken eerst op orde zijn voordat de ambities worden 
uitgewerkt. 

 
Vragen naar aanleiding van: 

- Wordt het circulair ambachtscentrum ook met circulaire materialen ge-
bouwd? 

 
- Wat betekent dit initiatief voor de bestaande milieustraten in Geldermal-

sen, Zaltbommel en Culemborg; 
De secretaris geeft aan dat de milieustraat in Tiel kampt met ruimtegebrek daar 
is uitbreiding het hardst nodig. Het effect op de andere milieustraten zal in be-
ginsel klein zijn. Wellicht dat er in de toekomst wel maatregelen zijn die op alle 
milieustraten worden doorgevoerd. Ook is er uitbreiding op andere milieustraten 
mogelijk. Overigens zullen de grondstoffen van de andere milieustraten ook 
worden verwerkt in het nieuwe Circulair Ambachtscentrum (CA) in Tiel, dus in 
die zin is er ook al direct een relatie tussen alle milieustraten en het CA. 

  
- Met dit initiatief ook de mogelijkheden voor subsidies verkennen;  

De secretaris geeft aan dat het circulair ambachtscentrum waarschijnlijk in aan-
merking kan komen voor subsidies vanuit het ministerie van infrastructuur en 
waterstaat. 

 
- Is het noodzakelijk dat basisscholen voorlichting ontvangen óp het circu-

lair ambachtscentrum (i.v.m. veiligheid)? 
De secretaris wil een plek creëren waarin rekening wordt gehouden met het ont-
vangen van bezoek maar wel alles op een veilige manier zichtbaar is. 
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- M.b.t. de schetsontwerpen is functionaliteit primair en staat boven uit-
straling; 

De secretaris geeft aan dat in het voorstel een van de eerste ontwerpen is toe-
gevoegd om een indruk te geven dat er echt iets anders gerealiseerd wordt dan 
een klassieke milieustraat. Het ontwerp zal de komende tijd verder uitgewerkt en 
aangepast worden. 

  
- Het meenemen van de raden wordt gemist in de planning, om betrokken 

te blijven; 
De secretaris sluit graag aan bij de diverse gemeenteraden om hier verdere toe-
lichting op te geven.  

 
- Primair is Avri een afvalstoffeninzamelaar, wordt er met dit centrum niet 

te veel van deze kerntaken afgeweken?   
De secretaris licht de doelen van het circulair ambachtscentrum toe en welke 
uitwerking dit heeft op de inwoners. Zij worden geholpen om bewuster en anders 
met ‘afval’ om te gaan door het ook als grondstof te beschouwen. De inwoners 
stimuleren om slimmer en innovatiever om te gaan met afval die voordelen ople-
vert. Deze discussie ook in de raadzaal voeren.  

 
- Waarom de naam ‘circulair ambachtscentrum’ en niet ‘milieustraat van 

de toekomt’, dit zorgt voor meer draagvlak? 
De secretaris geeft aan dat deze naam aansluit bij het rijksbeleid.   
 
Besluit: het AB stelt de doelen en uitganspunten vast voor de uitvoering van 
een circulair ambachtscentrum en neemt kennis van de twee schetsvoorbeel-
den.   
 

7.4 AB voorstel Bekrachtiging 
besluit buitenvergadering 
inzake GR BSR 

De heer Van Someren licht de bijzondere positie van Neder-Betuwe toe, aange-
zien zij niet rechtstreeks vertegenwoordigd zijn in de GR BSR. Hij mist nadere 
duiding over deze bijzondere constructie in de concept GR tekst en ziet graag (in 
het kader van de nieuwe WGR) dat dit wordt opgenomen in de zienswijze van 
GR Avri aan GR BSR.  
De heer Zondag geeft aan dat de gemeente Zaltbommel in dezelfde situatie zit 
en onderschrijft de heer Van Someren hierin.  
 
De heer Van Someren vraagt Avri wel een zienswijze in te dienen en ophelde-
ring te vragen richting BSR over deze bijzondere constructie.   
De secretaris geeft aan dit op te pakken. Actie Secretaris  
 
Besluit: het AB besluit toch een zienswijze in te dienen op het punt wat de heer 
Van Someren heeft ingebracht. Deze volgt later vandaag.   
 

7.5 AB voorstel Verstrekking 
van het alleenrecht aan 
HVC voor de verwerking 
van huishoudelijk restafval.   

Aandachtspunten vanuit het AB: 
- Vraagt aandacht voor de stijging van € 84,-  naar € 125,-, waarom gaan 

we hiermee akkoord? Ook leidt deze stijging tot een begrotingswijziging.   
- Wanneer het niet leidt tot aandeelhouderschap HVC, benadeelt dit de 

positie van Avri, als we toch de markt op moeten voor aanbesteding?  
- De probleemstelling wordt gemist, waarom is de overstap naar HVC no-

dig? 
- Je gaat deze samenwerking aan maar kan Avri om een later stadium 

nog uitstappen?  
 
De secretaris beantwoordt bovenstaande vragen. Het afvalverwerkingscontact 
van Avri met haar huidige afvalverwerker eindigt op 1 april 2024. De tarieven die 
toentertijd zijn afgesproken zijn niet meer van deze tijd. Daarom is een prijsstij-
ging onvermijdelijk. Er is aan de voorkant voorzichtig begroot om niet teveel in-
formatie te verstrekken aan de markt.  
Daarnaast is het besluit voor toetreding tot HVC niet onomkeerbaar. Wanneer uit 
onderzoek blijkt dat toetreding niet wenselijk is kan Avri alsnog Europees aanbe-
steden. De verkenning met HVC zal dit niet in de weg staan.  
 
Omdat het om een tijdelijke uitvoeringsmaatregel gaat en financiële consequen-
ties heeft, besluit het AB hierover een korte tekst aan te wijden in de aankomen-
de E-letter. Hierin eveneens de marktanalyse meenemen waaruit het verschil in 
prijs wordt toegelicht.   
 



15-02-2024  Avri (Openbare vergadering) - CONCEPTVERSLAG 

 
6 

Besluit: het AB besluit in te stemmen met: 
1. Aan HVC het uitsluitend alleenrecht te verlenen als bedoeld in artikel 

2.24, aanhef en onder a, van de Aanbestedingswet 2012 voor de ver-
werking van binnen Avri vrijkomend huishoudelijk restafval. 

2. In de afvalstoffenverordening een artikel toe te voegen voor alleenrecht 
afvalverwerking HVC en op website te publiceren. 

 

8. Ter bespreking Geen punten ter bespreking. 

9. Ter informatie  

9.1 Brief aan BSR – reactie Avri 
op kadernota 2025 van BSR 
 

Dit punt is besproken bij agendaputn 4.1  

9.2 Brief aan BSR – zienswijze-
brief DB Avri ten behoeve 
van SLA 2024 BSR 
 

Ter kennisgeving aangenomen.  

10. Rondvraag Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 

11. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 10.28  uur. 
 

 
✓  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met 

een ‘vinkje’ en komen niet terug in de actielijst. 
 


